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Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 308
Vil ministeren kommentere Lars Findsens udtalelse: ”Så er der så en proces i Køben-
havns Byret, vi undrer os over. Jeg ved ikke hvor mange kendelser, men måske op 
imod i det samlede forløb 80 til 100 kendelser eller sådan noget, der bare ser ud som 
om, at det spadsere direkte hen over skrivebordet uden at der nogen, som ligesom 
underkaster dem en nærmere prøvelse […] Det fortæller flere ting. Det fortæller lidt om et 
principielt spørgsmål omkring, hvad PET skal have af grundlag for at få kendelser nede 
i Københavns Byret. Det ser ud som om, at der skal forsvindende lidt til […] Jeg har talt 
med en PET-medarbejder, som lidt frisk bemærkede, at ”giv mig et stykke toiletpapir, så 
skal jeg skrive en kendelse op og gå ned og få den i Københavns Byret”” fra TV 2 News' 
talkshow 'Lippert' fra den 8. november 2023. Vil ministeren i forlængelse heraf redegøre 
for, om landets byretter fungerer som et gummistempel for landets efterretningstjenester?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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